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Az elmúlt egy évben megvalósult működés, fejlesztések 

A 2013/2014-as tanév célkitűzése is a Szakkollégiumunk 2012-ben elindított megújulásának kiteljesítése 

volt.  

Ennek keretében a következők valósultak meg: 

1. a tagok készségeinek fejlesztése tréningek, képzések formájában, mely hosszú távon a szervezet 

működésére is nagy hatással lehet, 

2. az üzemlátogatási programok szervezése, ezáltal a szakkollégisták és a kari hallgatók szakmai 

fejlődésének segítése, 

3. alaptárgyi korrepetálások tartása, a mentorgárdával kiegészülve 

4. a Tudományos Diákköri tevékenység népszerűsítése, 

5. kapcsolatfelvétel szakkollégiumokkal, illetve új együttműködők keresése. 
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Szakmai programok megvalósulása 

Az EHK által kiírt pályázat keretében a következő területek kiemelt támogatását kértük működési, fejlesztési 

terveink megvalósításához: 

1. üzemlátogatások eljutási feltételeinek biztosítása, 

2. UAV pilóta nélküli repülő építésének támogatása, befejezése, /VRHT tanszék/ 

3. Interaktív utánpótlási program kivitelezésének biztosítása. 

Üzemlátogatási programjaink száma az érdeklődők számának csökkenésével együtt csökkentek. A jövőre 

nézve az eddig felhalmozott kapcsolati tőkét újrahasznosítva – mivel azóta már akár két évfolyam is érkezett 

– újra meglátogatnénk régebbi és kedvelt célpontokat. 

A pályázat keretében megvalósult üzemlátogatások a következők voltak: 

 Mercedes, Kecskemét 

 General Electric, Veresegyháza 

 MF Motorsport, csapatlátogatás 

 AUDI Hungária, Győr 

 Porsche Hungary, Szakszervíz látogatás 

A tavalyi év során kerültünk szorosabb kapcsolatba a Zielinski Szilárd Építőmérnöki Szakkollégiummal. 

Tavaszi rendezvényük, a Várostervezési Napok immár másodszorra is a Közlekedésmérnöki Szakkollégium 

hathatós segítségével, a Baross Gábor Kollégiumban került lebonyolításra. A jó kapcsolat azóta is tart, több 

látogatásukat is látogatják hallgatóink, szakmai együttműködésünk több közös projektben csúcsosodott ki. A 

következő, 2016-os VTN szervezése jelenleg isfolyamatban van. 

Régóta tervezünk egy több előadássorozatból álló, szeminárium jellegű előadássorozatot a gépjárműipar 

kevésbé ismert, de mégis fontos területiről: 

 Festés és felületkezelés, 

 Havassy Péter tuningolásról szóló előadássorozata. 

Az egyik legnagyobb feladatnak a karon általánossá vált nagy lemorzsolódás elleni konzultációk, 

felkészítések szervezését tartjuk. A 2013/14-es tanévben elkezdődött a tanulók közötti megfelelő 

felkészültségű korrepetítorok felkutatása, ami folyamatosan zajlik. Az elmúlt egy évben a mentorgárdának 

köszönhetően nagy számú, lelkes hallgató érkezett, így még széleskörűbb spektrumon tudjuk lefedni a 

tantárgyakat. A program keretében az alábbi tárgyakból tudtunk eredményes konzultációkat tartani: 

 Műszaki ábrázolás 

 Mechanika I. –Statika 

 Anyagismeret 

 Általános Járműgéptan 

 Irányítástechnika I. 

 Matematika I. 
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Emellett tanulmányi szempontból örvendetes, hogy Dékán Úr is tárgyaló partnernek tekinti a tagságunkat, 

ezért folyamatos egyeztetés zajlik vele a tanterv és a tantárgyak jelenleg is folyó megújításáról, a hallgatók 

szakmai fejlődésének és munkaerőpiaci versenyképességének biztosításáról.  

A tanszékekkel való kapcsolataink is erősödnek, legújabb szakunk, a 2012-ben indított logisztika szak a 

2014-es évben a szakkollégiumunkban is tagozatot indított és komlex integritással működik együtt a tanszék 

a szakkollégista hallgatókkal. Jelenleg kicsit visszafogottab létszámmal működik ez a szakág, de a jövő 

szempontjából mindenképpen érdemes fejleszteni, lévén, hogy más, logiztikával foglalkozó szakkollégium 

nem létezik.  

Fontosnak tartjuk más szakkollégiumokkal is a kapcsolattartást és kapcsolat kiépítést. A már említett 

építőmérnökökkel való együttműködés mellett a MŰSZAK-on keresztül próbáljuk előre lendíteni a BME-s 

szakkollégiumok közösségi tevékenységét. A problémáink orvoslására segítséget kértem a jelenlegi 

elnöktől, akivel egy több órás beszélgetés keretében már stratégiai sarokköveket is leraktunk, hogy 

eredményesebben működjünk. 

Az Oktatási Hivatal akkreditációját sikerült megszereznünk, jelenleg akkreditált szakkollégiumként 

működünk. 


